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UNITED STATES FOOTBALL LEAGUE, et al.,
Ve 84 Civil., 7484 PKL

NATIONAL FOOTBALL LEAGUE, et al.

June 23, 1986

9:30 a.m.

(Trial continuing)

(In open court, jury not present)

THZ COU&T: Did you want a side bar?

MR. FISKE: Yes,

(At the side bar)

MR, MYERSON: Judge, as we alerted one of your
clerks on Friday, and also defense counsel, I read over t%e
Cornell transcripts when I was in the hospital on Friday
and I would like the opportunity to recall her for what
will be about three or four minutes on direct, and I have
identified for defense counsel the area, which is the
player cost area.

THE COURT: Let's hear from the other side first.

MR. FISKE: Your Honor, I think we would object
because the examination of Dr. Cornell was conducted last
week and it was completed last week at about three o'clock

Thursday afternoon. Mr. Clareman conducted that

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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MR. MYERSON: Your Honor --

THE COURT: I am going to leave the air
conditioning on, ladies and gentlemen of the jury, because
of the fact it is going to get gquite humid today, but in
the avent anyone is having trouble hearing, let me know by
raising your hand because we can always cut the air
conditioning off and see how it goes.

MR. MYERSON: Your Honor, plaintiffs' call
Donald Trump.

DONALD J. TRUMP,
called as a witness by the plaintiffs, having been
duly sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION

BY MR. MYERSOMN:
Qe Mr. Trump, would you please state your

relationship to the parties in this case?

A. I am in the USFL and I own the Generals of the
USFL.

Q. and do you have businesses in New York Citye

A. Yes, 1 do.

C. Wwould it be fair to say that your businesseé are

concentrated in New York City?
A, For the most part, generally speaking, ves.
Q. Is there any reason that your businesses are

concentrated in New York City?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 791-1020
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A, Well, I grew up in New York City. I was raised
in New York. I have a great fondness for the city and for
the state, and I have been around New York for a long
period of time.

O Without getting into a lengthy description for
the benefit of the court and the ladies and gentlemen of
the jury, would you just give us a brief description of
some of the charitable organizations with which you have
had significant involvement?

a. Wwell, I have been very involved in charity for
the last number of years. I have been very fertunate in my
business and I have been able to do some of the work that T
have wanted to do and continue to want to do.

I supported the Viet Nam veterans memorial.

They were having a lot of problems last year, as everybody
knows, and they were building a memorial or trying to build
it and I supported that. Then they had the great parade
last year.

I gave a million dollars to the View Nam
veterans last year, which enabled them to do two things.
Build the memorial and also have the great march in New
York City respecting the Viet Nam veterans, and they were
able to raise another million dollars bhased on the matching
grant of my million dollars. I was very proud of that.

The hospitals I have supported are really many,

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 7911020
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but New York University Hospital, Lenox Hill Hospital, New
York Hospital. I supported the World Mercy Fund and United
Cerebral Palsy to a great extent with some very major
contributions, and a lot of other charities, in many cases
New York-~based charities.

Q. Mr. Trump, when did you first become interested
in ownership in the United States Football League?

A. Prior to the foundation or the formation of the
league I became interested. They saw me, the prospective
owners and some of the people that were trying to form the
League, and they called me and they said because of my
association with New York would it be possible to meet, and

I said yes, and this was prior to the formation of the

League.
Q. Would this have been in or around late 19817
A. This would have been probably around that time

the first meetings, yes, sir.

Q. Will you tell the court and jury to the best of
your ability what if anything you did in furtherance of
your interest at that point in time.

Al Well, I had meetings. I looked at it fairly
closely. 1 did not particularly agree to the format that
they were lcoking at, which was a spring format. Just as 2
business instinct or a business judgment, I felt that

knowing at that time very little about television, I felt

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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there weren't enough viewers on television to support or
properly support a spring season, and I pretty much felt
from the beginning that this League should be playing in
the traditional football season, which is the fall-winter
season, for a lot of reascns.

Q. During the course of your conversations in late
1981 and into early 1982, did there ever come a time when
you actually made a deposit as a potential owner in the
United States Football League?

A Yes, sir. I made a deposit of either 15 or
25,000, 1'm not exactly -- dollars. I am not exactly sure
which, but I made a deposit, fairly substantial deposit
pased on the fact that I was sort of of the impression that
perhaps, maybe this League would be a short term spring and
then go to the fall or perhaps even go to the fall, but }
was originally designated as tha as the New York owner of
this area's own.

Q. Did you actually go through at that period of
time and consummate an ownership interest in the USFL?

A. No, I did not.

C. Would you explain to the court and jury what
occurred that led you to fail to consummate the transaction
and not go ahead pursuant to the deposit you had given.

THE COURT: You should also ask what period of

time is involved. What time are we talking about now?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YCRK, N.Y. — 791-1020
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'g37 '84?

THE WITNESS: Mo, sir, this is prior to the
formation of the League actually. This is at the very
initial stages, I guess 1981 and I guess 1982.

I would say that when I put up the deposit, of
course, it was a depesit that I would not return, but 5 =
was not a commitment on anybody's behalf to go forward. It
was really a deposit so that I could sort of look-see, and
I 4id look and I did see and I discussed with various
people my own thoughts and their thoughts as to the League
and whether or not the League could be successful.

Q. Did you have any conversation with the other
owners during that period of time or potential owners in
the United States Football League concerning the idea of
going to the spring versus the fall?

A. Yes, sir. I did.

0. Would you describe as best as you can recall who
you discussed that with and the substance of the
conversations.

2. I had owners with wvarious -- I had talks with
various potential owners. One of the owners ended up, much
to my surprise and chagrin, becoming an owner in the
National Football League and not in the United States
Football League.

Q. Who was that?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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A His name is Mr. Alex Spanos, and he was very
enthusiastic about the United States Football League, and
he was, 1 would say --

MR. ROTHMAN: If your Honor please, any
conversations with Mr. Spanos I submit is at this point
hearsay. I object to it on that ground.

THE COURT: Are you objecting to what Mr. Trump
said to Mr. Spanos?

MR. ROTHMAN: NO.

THE COURT: We understand the objection.
Anything you said is not being objected to, but what was
said to you is being objected to on hearsay grounds.

a. I spoke to Mr. Spanos and we did discuss the
League and all of the possibilities of the league. I can
say that I was of the impression in a that Mr. Spanos was
100 percent —-

THE COURT: You can't do that.

Q. Did you have any conversations during this
period of time with Mr. Rozelle?

A. Yes, sir, I did.

Q. When 1 say “this period of time," we are talking
of the period late 198l-early 1982, prior to the actual
formation of the USFL, is that correct?

a., Yes, sir, I did.

Q. Did you have more than one conversation?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y., — 791-1020
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A. Yes, sir. Substantially more than one.

Q. Can you relate to the court and the ladies and
gentlemen of the jury whether the conversations were face
to face or by telephone?

A. Well, they were both. Mr. Rozelle and I were
friends prior to the -- to my involvement in the League. I
must say after the involvement it was like I had the plague,
but before the involvement with the League Mr. Rozelle and
1 were friends and I would see Mr. Rozelle guite a few
times at various dinners and charitable dinners, and also
Mr. Rozelle would call me prior to the formation of the -=
of really I guess to the formation of the League, but
specifically to my involvement in the League.

Uiw Are you able to distinguish the conversations
that you had during this period of time between the
telephone conversations that you had and the face-to-face
conversations that you had, or was the conversation
essentially the sanme?

A. Wwell, essentially it is the same. It is not a
very complicated subject matter in the sense of what Mr.
Rozelle was telling me. It was short and it was sweet, and
there was no great sense of -- 1t was just not a complex
subject.

Q. Will you tell the court and ladies and gentlemen

of the jury what to the best of your recollection he said

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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to you and you said to him during the course of these
conversations during that time frame.

MR. ROTHMAN: If your Honor please, I am still
looking for a foundation. I don't know if counsel has done
the best he can with it. I can't tell where the
conversations took place, when it took place and the means
by which it took place.

THE COURT: I think as we cover this, in the
event your memory is refreshed that it was a face-to-face
discussion. I would be interested also if anyone else was
present that you recall, so that we will proceed on that
basis.

Q. Let's see if we can flesh that out a little bit
before we get to the actual conversations.

You say there were a number of telephone
conversations and actual face-to-face conversations during
this period?

a. Yes, sir.

Q. Do you recall with respect to the face-to-face
conversations, do you recall wheres any of those took place?

A, One was I believe at the Regency Hotel in the
smaller ballroom at an affair. And the other, I believe,
was at the Pierre Hotel in the lobby, and I believe that I

was leaving the Pierre and Mr. Rozelle was coming into the

Pierre.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U5, COURTHOUSE
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Q. At either of those face to face discussions was
anybody else present?

A. No. I don't believe so.

Q. Will you tell, again, on the basis of that and
on the telephone calls that you had with him during the
same period, tell us what Mr. Rozelle said to you and what
you said to him.

0 The conversations were almost identical in their
nature. The conversaﬁions were that he didn't think I
should go into the United States Football League, and agein,
this is prior to my going in by a substantial amount of
time. That he didn't think I should go inte the United
States Football League. That it was going to be doomed to
failure and that the League itself could not make it
playing football in the spring because of television, and
he went on to give me a very brief description of why it
couldn't make it. That it couldn't make it based on the
fact that you couldn't get the ratings to justify the cost
of paying this number of people that a football team has,
where yocu have 42 and 45 people, etc., that there just
weren't enough people watching football in the spring, that
they were out voting, playing tennis, playing golf or doing
any one of thousands of other things, and there was no way
that it could ever be economically justified, so that the

League was doomed to failure, and if the League ever moved

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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Trump - direct 4033
to the fall, which he heard was my basic contention, that
if the League should even start in the fall against the NFL,
if necessary, that there was no way we would ever get a
television contract because he controlled, literally
controlled the television networks as far as the television
is concerned, that we could never get a television contract.
There was no way, as he said, there is no way possible for
you ever to get a television contract in the fall.

Qs Based on the discussions that you had with Mr.
Rozelle, did you reach a decision at that period of time,
which is by early 1982, as to whether or not to go ahead
and take an ownership interest in the USFL?

A. Well, based on Mr. Rozelle's numerous
discussions with me and on my own feeling that he was
Probably correct, I decided not to go forward with the
transaction, yes.

(Continued on next page)

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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THE COURT: About what time of the year, what
year was it that you made that decision, as best you can?
If you can fix a date.

THE WITNESS: Yes, sir. This was probably late
in 1981 or early in 1982. Really prior to the -- if I
remenber correctly. But it was before the formation of the
league. Because when they did form the league a couplt of
months later, I wasn't it in. So right at that period, at
the early part, I believe at the early part of 1982 or the
last part of 19381.

THE COURT: During that periocd did you repeat
what was said to you by Mr. Rozelle to anyone in the USFL.‘

THE WITNESS: I did. But -- and I could gives you
some names. But I didn't want to totally discourage the
UFSL from geoing forward with their concept, which some of
them thought could be viable.

Q. During this same period of time, Mr. Trump, did
you have any conversations with Mr. Rozelle concerning your
buying a National Football League franchise?

A. Yes, sir.

Q. Will you tell us, d4id those conversations occur
during the time conversations that you have already
described for the court and jury, or were they separate
conversations?

A. Well, they were really simultaneous, to a largs=

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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sxtent. They were often times part of the same
conversation.

Q. All right.

Will you tell us again, will you tell the Court
and the ladies and gentlemen of the jury, what Mr. Rozelle
said to you and what you said to him, concerning your
possibly buying a National Football League franchise,
during that same period of time?

A. Well, Mr. Rozelle told me that I should be in
the NFL, not in the United States Football Leagus and that
I should be in the National Football League. And that at
some point in time I will be in the National Football
League; and he continusd to reiterate that the United
States Football Leaguz cannot make it, you are going to be
associated with a loser, and that hopefully will be in the
National Football League in a very short period of time,
that there will always been and has Been and history has
been that there will be ownership changes and that you will
be in there in one form or another in a very short period
of time.

THE COURT: What did you say to him?

THE WITNESS: Well, I was actually talking to
one of rhe owners in the National Football League around
this time and a little bit earlier, and I didn't dispute

him. I wasn't really sure if I was going to the USFL and I

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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want sure if I was going to go into the NFL. I didn't know
what I was doing. I was really making up a decision. So
there was nothing to you about or dispute. That was just
his basic statement to me.

D Who was the owner in the Naticnal Football
League that you just referred to in response to his Honor's
earlier question?

A. Mr. Irsay, that owns the Baltimore Colts. Who
cwnad at that time the Baltimore Colts. They have since
left Baltimore and gone tc Indianapolis.

Q. Did you have any conversations with Mr. Rozelle
during that same period of time about the possibility of
your buying the Colts specifically from Mr. Irsay?

A. Yes, sir.

G Will you tell us what those conversations
between ycu and Mr. Rozelle involved.

Al Mr. Rozelle had a great d=al of animosity
towards Mr. Irsay --

MR. ROTHMAN: If your Honor please, may that be
stricken.
THE COURT: Yes.

Q. Tell us as best you can what he -- I understand,
Mr. Trump, that you are trying to say it in your own words,
but in the courtroom you have to restrict yourself to what

he said to you and what you said to him, rather than

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 791-1020
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characterize it.

A, He said to me that he'd love me to be ahle to
buy that team but I didn't really believe that I'd be able
to. He didn't want to discourage me but he knew that other
people had tried to pay that particular team and that that
was going to be a tough one, that there will be, if it's
not going to be that ons and he had hoped that it would be,
but he just didn't feel that because of the ownership it
would be an easy purchase, although in my opinion it really
broke down to & price situation more than anything else.

Mr. Rozelle stated very emphatically that he
would like me to be able to buy that team, but if it's not
that team, it will be some other t=zam as they come due.

Q. Did you in fact consummate any agreement with
Mr. Irsay to buy the Colts?

A, No. I had numerous meetings with Mr. Irsay, but
we did not consummate a deal.

Q. What was the reason that you were unable to
consummate a deal?

e Basically, I believe it was price, mostly. 1
don't know if there were any underlying meanings, but I
think it was primarily price.

Q. How many meetings would you say you had with Mr.
Irsay during that period of time concerning the possibility

of you buying the Colts £from him?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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A, Mr. Irsay came to my office, I guess at least
twice and we had lunch -- this is so long ago -- we had
lunch in a certain restaurant at least once, and this was
the reason that I felt I would certainly be able to buy the
team, because of the fact that he actually came to my
office and we had these meetings. But at least a few times,
I would think.

THE COURT: Can you fix a perioéd of time for the
discussions?

THE WITNESS: This was again just prior to my
going into the United States Football League, your Honor —--
I'm soxry -- before I descided not to go to the United

tates Footbhall League.
Q. Sc it was in 198172

THE WITNESS: Around '81, vyes.

Q. Late '8l -- I don't mean to -- would it be fair

Lo say that it's late '8l early '82 prior to the time that

™)

You made your decision not to gc into the USFL
A, That is correct, yes, sir.
Q. All right.
Mr. Trump, did there come a time when you
actually decided to purchase a USFL franchise?
A. Yes, sir. I did not go into the league in its
first year. And a lot of what Mr. Rozelle had told me and

what I had really felt as just a basic instinctive

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOQUSE
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husinessman to the extent --

MR. ROTHMAN: Excuse me. If vour Honor please,
the answer 1is not respcnsive. The witness is not responding
to the guestion. I object on that ground. The guestion
was, did there come a time that you bought 2 USFL team.

THE COURT: I will leave the answer.

Please proceed.

A. And a lot of what was happening with respect to
the league, the league had done well in the ratings but it
was losing tremendous amounts of money. The owners I
believe had lost in excess of §50 million in the first vyear.

Q. I don't mean to cut you off, but again for the
benefit of the Court and jury, let's try to fix a time

frame now. You are talking about roughly spring, early

spring '83, is that correct?

A, Yes, sir. This is toward the middle to the end
of 1983.

Q. All right.

A, But I had the men by the now of waving one

Season, so that they had played a season, I wasn't involved
in the league at all but they had played a season. The
season was a success., When I say a success, a Success
relative to ratings in the spring. It was doing well in

the ratings, but they were lousy by comparison to ratings

in the fall bescauses you just can't get the ratings in the

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOQUSE
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spring. So it was born2 out but it was also brought to me
that you could have a league provided you could get
television.

S0 certain feelings were made to me and
reaffirmed to me. Mr. Rozelle's strong statements were
totally affirmed to me that the league was going to lose a
tremendous amount of money playing football in the spring.
But I also saw a little bit of life that the ratings in the
spring were good but they were lousy relative to what they
could have been in the fall.

Q. Having watched that first ysar of the USFL in

the manner that you have descriped, did you in 1983 make

0

decision to purchase a USFL franchise?

A Yes, sir.

Q. When did you vurchase the USFL franchise?

A. I believe it was September or October of 1983.
Q. And was that the New Jersef Generals?

A, Yes, it was.

Q. Following your purchase of the New Jersey

Generals in September or October of 1983, what decision, if
if any, 4dig you make concerning whather to speak to anyone
at the networks about the possibilty of putting the USFL on
in the fall?

A, Well, following my decision, I spoke to people

over in the networks, and I based my whose premise that

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE., NEW YORK, N.Y. — 7921-1020
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this could be a viable operation if we could get a network
contract in the fall, on what had happened, what had taken
place based on the spring.

So I had spoken to people over in the networks
relative to the possibility of moving the league to the
fall; which is the premise on which I went in.

I felt that I would be successful in convincing
the owners to move to the fall because they were losing
just too much monsy to stay in the spring, it seemed to me.

Q. First, would you please identify for the ladies
and gentlemen of the jury and the Court with whom at the
networks you had any conversations during that period of
time, and then after you identified it, I want to ask you
scme specific conversations about the actual conversations.

A. Well, it's hard to identify the exact period of
time but in terms of a specific date, but in ths general
areas of sometime in my sarly ownership of the team, et
cetera, I had conversations at length with Mr. Spence, |
had conversations with NBC to a little lesser -- to a lot
lesser extent, I guess I should say, but to a lesser extent
with Mr. Michael Weissman who is one of the top people in
sports. And I had conversations at CBS about Mr. Neil

Pilson.
Q. Would it be fair to say, Mr. Trump, that the

substantial thrust of your conversations during this period

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y. — 751.1020
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were with Mr. Spence?

A, I would say the most dominant conversations were
with Mr. Spence, because ABC already had a contract with
the USFL so it seemed most logical to be dsaling with ABC.

Qs Again, to fix a time frame, we are talking about
somewhere in the late fall of 19823, is that correct, like
November, December, 19832 Would that be your best estimate
of when these conversations commenced?

A, Perhaps. And later. And later than that. I
would say commenced, yes, but they continued on for a
period of time.

Gla And would it be fair to say that they continusd
on with Mr. Spence until Mr, Einhorn came on the scens,
when Mr. Einhorn basically took over as the nagotiator?

A. Pretty much so, and besides we people in the
city, we were all in the city, and when I could talk to him
about it, but I would say pretty much so.

Q. Let's focus for a moment on the conversations
with Mr. Spence. Were the conversations with Mr. Spence in
the late '83 and early 1984, face to face or over the
telephone or both?

A. Well, they were really both. But I would say a
Principal conversation was -- in fact, I think Mr. Spence
might have even stated it, it was one of the longest

telephone calls I have ever had. It was a record setting

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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10

¥l

2

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

Trump - direct 4043
call. It lasted from about 12:30 to 5:00 or something like

that. And it was to this day I think my longest telephone

call.

Q. It was in the afternoon, I take 1t?

A. In the afternoon, YeS.

Q. Do you recall roughly when this took place?
Would there have been late '83 or early 'p4, if you

recall? I don't want you to speculate.
A. T would say it might have been in early 'R4.
Q. Will you tell us as best you can recall, the
substance of that telephone conversation between you and
Mr. Spence.

MR. ROTHMAN: Your Honor, simply for the record
once more, I am going to object on the ground of the Spence,
portion of the conversation is hearsay.

MR. MYERSON: Your Honor, Mr. Spence, as the
Court is aware, testified at length, including on
cross-examination by defense counsel, about a conversation
that he had with Mr. Trump.

MR. ROTHMAN: I don't believe that is the state.
of the record, yocur Honor.

THE COURT: We'll hear the testimony and I am
also mindful of affording counsel the opportunity of a 803-3

exception from time to time. So we will move ahead and see

how it develops.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK. N.Y. — 751-1020
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Trump - direct 4044
Q. Mr. Spence during at least one of these
conversations and once when I saw him I believe at his
office, stated to me very emphatically that the NFL was
very upset with the fact that they took the USFL even in
the spring, which I was not particularly surprised to hear.
e With the fact that the ABC -- when you say they

took, with the fact that ABC had put the USFL on in the

spring?
A. That is correct.
Q. I see.
A. That the NFL was very upset about it and that he

was sort of joking to himself, you said can you page how
upset they are going to be if we move you pszople to the
fall.

The fact besing that I got a very -- maybe a
little bit less from him because he really did have a fear
factor, but I got a positive respcnse'—~

MR. ROTHMAN: Your Honor, I am going to ask that
that been stricken.

THE COURT: Yes. The jury should disregard what
was described as a fear factor.

Q. Go ahead, Mr. Trump.
A, But Mr. Spence seemed to me give at least a
Positive response that he was openminded toward the

Possibility of putting the United States Football League

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.5. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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into the fall. BABC, he said, did not have any foothall on
Sunday, and NBC and CBS dig have quite a2 bit of footbhall,
as people know. And there was -- he even joked to me that
they were playing cartoons against the NFL football, and
that I wonder whether or not, I said, I wonder whether or
not that was done Purposefully or not, because they
literally had cartoons. So they had an open, 3 very big
open slot on Sunday.

Mr. Spence's reaction was moderately positive.
I thought it was Pretty good. And then a little bit later
on, the door just slammed in my face. It was rather
incredible. But his response initially speaking seemed to
be positive.

Qs Can you recall, before we get to what you
described as the door later being slammed in your face, can
¥You recall anything else during this recorg long
conversation that you had with Mr. Spence as to what you
Ssaid to him ang what he said to you?

A, Well, I said +o him that at very worst, ABC
wWould have a major, a really major bargaining tool in
having the USFL, Somebody to bargain against, and with
Leéspect to the negetiations with the National Football
League. That they'd have a Very, very strong negotiating

tool. ang 1 felt strongly that they would, and they would

have.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, 1.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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I stated various other things. I thought it
would be the great open window for them, I reiterated the
fact that they could have saved, in my opinion, perhaps
hundreds of millions of dollars just in having us, even if
they used us, which I wasn't exactly happy about being used,
but even if they used us as 2 chip with the NFL, having us
playing in the fall.

I waent through that. Mr. Spznce didn't disagree
with anything, and he confirmed some of my thoughts,
because they are basic and they are obvious and they are
actually a bhasic understanding or basic business.

So he confirmed my thoughts, and he d4id on more
than one occasion.

Q. You testified a moment or two ago that after -
these reasonably positive =arly discussions, the door got
slammed in your face. Will you describe for the court and
the ladies ang gentlemen of the jury Ghat yYeu mean by that,
and what happened?

A, Yes, sir. I was of the impression, and I have
been sort of involved in business all my life, and I know -<

MR. ROTHMAN: 1If your Honor please, I have no
objection to testimony.

THE COURT: You are entitled to that, Mr.

Rothman. we'11 have questions and answers. Mr. Trump, you

Should listen to the question and try to answer it and not

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y., — 791-1020
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digress, because the other side is trying to protect the
record.

MR. ROTHMAN: Thank you.

A, I was surprised that Mr. Spence so strongly
rejected the offer or the concept of what I was Proposing
because it was my impression and not only my impression it
was his words to me --

MR. ROTHMAN: Excuse my, Mr. Trump. Again, your
Honor, I have no objection to the conversation. But I
object to the impressions, the conclusions, on the ground
that that's improper testimoav.

MR. MYERSON: I believe what Mr. Trump was
saying, it was his actual words :o me, if we could have ths
answer --

THE COURT: It is going to have to be more
certain than that, and we want the conversaticons. You
should ask the questions with that in mind.

A. Based on our conversations and based on his
Statements to me I felt strongly that we would at the very
least have a major dialogue going back and forth which
could last some pericd of time. That didn't happen. It
Was just a slamming of a door. It was like all of a sudden
Something had happened and something had happened very

Strongly --

MR. ROTHMAN: If your Honor please --

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, 11.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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THE WITNESS: To changs his mind.
MR. ROTHMAN: Excuse me. I don't like to keesp
interrupting the witness, but that is not testimony.
THE COURT: I will again suggest to counsel that
we should have the conversations and it's up to the jury to
conclude from those conversations.

We don't need the witness to interpret for the

jury what was happening.

Q. Then let me ask you the specific question:

Did there come a time, Mr. Trump, after the

initial conversations where the preliminary positive signs
were expressed, where basically Mr. Spence refused to

discuss any possibility of being put on in the fall?

A. Yes, sir. .

Qe When did that occur, to the best of your
recollection?

aA. As I remember, it was a.telephone conversation

~and Mr. Spence called me and said there is no way that we

' are putting the United States Football League on in the

fall, at any time.

Q. Do you recall approximately when that
conversation, when he called you? Would that have been in
early 19842

A. I would say probably early 1984 would be the

date, yes. Approximately. 1It's hard to remember exactly

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, US. COURTI:—IOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

Trump - direct 4049
what date, but I would say in the early part of 1934, yes.
Q. Would it be fair to say that it was in the

February through March time frame? Is that your best
recollection?
A, I don't know, but I would think that would be
about the period period of time.
THE COURT: Do you know whether it was before or
after Comm. Usher met with Mr. Spence?
MR. MYERSON: Comm. Usher, your Ho=aeor, I don't
think assumed the role until '85, the summer of '85.
THE COURT: Thank you for that.
THE WITNESS: Commissioner Simmons was involved
a little bit more at that time, sir.
Q. So your best recollection is, without being able
to vin point it, that it would be roughly in the February-Marg

1984 time frame?

A. Yes, I would say that it would be about the time
frame.
Q. Tell us as best you recall, you say during that

telephone conversation he told you they were not under any .

circumstances going to put the USFL on in the fall, is that

correct?
A. That is correct.
Q. What else did he say to you and did you say to

him, as you can recall, in that telephone conversation?

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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A. Well, I went over my basic arguments, that it
just doesn't make sense, that you have a league that's a
solid league that's getting good ratings in the spring but
that can't survive in the spring because we can never get
the kind of monies necessary. I went over all of the
arguments that 1 did, that fall is the traditional s=ason,
that ABC doesn't have anything on on Sunday in terms of
sports or any major sports, and that you yourself stated to
me that they have cartoons.

So I said what do you have to lose? And Mr.
Spence says, "I don't want to talk about it, I can't talk
about it, I'm not going to talk about it, we are not
putting you on in the fall."

And it was from that point forward that AEC n
treated us like literally second citizens, It was rather
incredible.

Q. During this same relative time periocda, Mr. Trump,
that is February, March, 1984, d4id you have any further
conversations with Mr, Rozelle?

A. I did, vyes.

Q. Do you recall when? Tell the court and jury as
Precisely as you can remember when these further
conversations with Mr. Rozelle took place?

A. Well, I had a very major conversation with Mr.

Rozelle. I had some little previous ones, but Mr. Rozelle

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y, — 791-1020
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Trump - direct 4051
had asked me --

Q. What I am trying to do, Mr. Trump, and I don't
want to cut you off because I want the Clourt and jury to
hear your testimony on this, but again for record purposes,
a time frame. The major conversation you had with Mr.
Rozelle would have been when, to the best of your
recollection?

B I believe it was March of 1984.

Q. All right.

And and was that conversation face to face or
over the telephone?

A. Well, that conversation was face to face.

Q. And again, I want to just set this up for
foundation purposes. Where did that conversatilon, face to
face conversation, take place?

A. It was a private conversation in a suite at the

Pierre Hotel.

Q. The Pierre Hotel in New York City?
A, Yes, sit.
Q. You mentioned that prior to that face to face

conversation at the peer, you had some brief conversations
with him leading up to it, is that correct?

A. That is correct.

Q. Were those brief conversations leading up to it

face to face or telephonic

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 791-1020
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A. Well, they were face to face anag telephonic.
0. And again from a time standpoint, would these
have taken place in late February-early March '8472
A. Yes, sir.
Q. Tell the Court and the ladies and gentlemen of

the jury a2s best you can recall what tock place in these

brief conversations leading up to the Pierre Hotel meeting?

A. Mr. Rozelle and I saw each other just by
accident, I believe, and he said to me, why don't you call
me and we'll get together and start talking about things.
Because we had not gotten along after I had gone into the
United States Football League, at all.

I was personna non grata in his syes and we had
not at all gotten along --

MR. ROTHMAN: If your Honor please, again the
witness characterizes conclusions. And I would
respectfully suggest guestions and answers.

THE COURT: Yes. We don't want a

characterization of the relationship from the witness.

| Only what was said.

Let's move ahead.
A. So I was -- I thought it could have been at the
Regency, I just don't know, but it was not at a planned
eﬁting- But I had seen Mr. Rozelle, and he said, "wny

o s
on't you give me a call and let's get together and talk

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Trump - direct 4053

about things.®

As it turns out, this statement was made just
around the time of the Harvard Business School's study on
the conguering of the United States Football League. That
was made maybe the week of or the week after, about, let's
get together, all of a sudden, which surprised me, to be
perfectly honest. So he said call me --

MR. ROTHMAN: Your Honor, I respectfully submit,
I don't know how else to proitect the record. The witness
is continually giving conclusions and impressions, and he's
done it again. I don't know how else to protect the record.
I don't like to interrupt but I must.

THE COURT: It is appropriate that you do so,
Mr. Rothman. And the jury now has the sense that his ;
conclusions should not be considered by tha jury. But what
was actually said should be.

A. Mr. Rozelle said, "call ﬁe and we'll get
together and discuss things."  And that was really all
that was said at that specific, as far as I remember, that
was all that was said. And it wasn't even a passing, it
was almost a passing.

The fact is, I called Mr. Rozelle and sald "What
do you think?" He said let's get together, and I said fine.
I thought we'd go to lunch or I thought we'd go some place

where we could just talk. And he said "1'd rather go to a

SOUTHERIN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE. NEW YORK, N.Y. — 791-1020




S pa s s
N = o

W

15
16
17

13

19

Trump - direct 4054
place where there are not so many people and nobody in fact
would be seeing us." and I didn't question the motives
why, I didn't understand why. It didn't really matter to
me.

MR. ROTHMAN: Your Honor, again --

MR. MYERSON: Your Honor, he is telling the
basis of the conversation.

MR. ROTHMAN: No, he is not.

MR. MYERSON: And he is saying what is said and
I really object to these interruptions.

THE COURT: Let move ahead. Commissioner
Rozelle said where nobody would be seeing you. What
nappened at the conversation?

B So we agreed to meet at a suite in the Pierre
Hotel, and the suite was -- I got ths suite. He said do
you have a hotel where we could meet or a room where we
could meet or something, and I said wé can go over to the
Pierre Hotel. I took the suite, and we met. I don't know
if it was that same day or if it was a couple of days later,
but we met at the Pierre Hotel in a suite. I think it was

the same day as the telephone conversation.

Q. And this was in =arly March, 1984, is that
Correct? -

B Yes, sir.

Q. Was anyone else present? I take it that no one

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK. N.Y. — 791-1020
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Trump - direct 4055
else was present, based on Mr. Rozelle's statements to you,
is that correct?

A There was ncbody else present.
Q. All right.

I want you to tell the Court and the ladies and
gentlemen of the jury what you said %o him and he said to
you during the course of that meeting at the Pierre Hotel?

A. Well, we met at the suite and during the course
of the meeting, after the niceties were exchangsd, we
started talking about the football situation and what was
happening. And Mr. Rozelle expressed to me that we should
stay in the spring.

And I said to him that I was surprised that he
was saying that, when before I became a member of the
United States Football League he very clearly and
distinctly said that the only way it's going to make it is
to go to the fall, because it will néver make it in the
fall either because he controlled the television, he and
the NFL controlled the television. I was surprised that
now all of a sudden he was saying, you are making a big
mistake. I was surprised in another sense ip that --

MR. ROTHMAN: Your Honor, again the witness is
characterizing. He is not responding to conversation.

THE COURT: Mr. Trump, I'd like vou to think

back and repeat the conversation as best you can, what he

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Trump - direct 4056
said to you and what you said to him, as best you recall it,
without chaeracterization.

a. Yes, sir.

And he said that we should go and stay in the
spring. And I said to Mr. Rozelle that I was surprised he
was making these comments in light of our previous
statements and our previous conversations and that was
before I went into the United States Football League, where
Mr. Rozelle stated as strongly and openly as you can state,
not to go into the league for the simple reason that the
league cannot make it in the spring.

As it came out and during the course of the
meeting, it became more and more evident that Mr. Rozelle,
through his statement to me did not want to -- .

MR. ROTHMAN: Your Honor, again I must ask the
court's assistance.

MR. MYERSON: He just saia through his
statements to him, your Honor.

THE COURT: 1I'd like his statements.

Q. Tell the statements to you. Express them.
A. Mr. Rozelle stated that, obviously not in the
exact language, but stated that the ~--

THE COURT: All we are asking is your best
recollection of the conversation. I realize with the

Passage of time -- we want your best recollection.

SQUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.5. COURTHOUSE
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A. Yes, sir.

Stated that the NFL was going to be around for a
long time, that you will have a very good chance of an NFL
franchise and in fact you will have an NFL franchise,
whether it be the Generals or some other NFL team, and that
what he wanted in return was offectively for me -- this 1s
stated by Mr. Rozelle, this is not a feeling or an
impression I am getting -- that what Mr. Rozelle wanted was
staying in the spring for the United States Football League
and not bringing a lawsuit, and the thing that Mr. Rozelle
specifically did not want was a lawsuit on antitrust
grounds.

(5 0 Did you raspond to his propcsals concearning
getting you an NFL franchise or staying in the spring or

the lawsuit? Did you respond to any of those 3 subject

matters?
A. ¥es, sir.
Q. Tell us what you said to him in response to

those suggestions by him.

h. i1 said that the only thing we could really
discuss, and it wasn't a major point because I also told
Mr. Rozelle that what I wanted, pumber one and most
importantly, was to get a television contract for the
league. That was my number one objsctive and my number one

priority, because I knew this league would be successful if

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Trump - direct 4058
we could get a television contract in the £fall, and I
stated that to Mr. Rozelle.

That I had some very good friends in the United
States Football League, and the only thing that we could
really discuss as far as Trump's getting into the NFL would
be if it were in the form of a merger, if such merger could
ever happen. I let Mr. Rozelle, as I have everybody, know
that what I much prefer is moving to the fall and getting a
contract, getting a television contract. But there is no
way that I am going tc sell ocut people, many of them were
my friends and that I could not sit back, stay in the
spring when he and I knew it was wrong -- or when I knew it
was wrong, at least, stay in the spring, and not do what
had to be done in order to ultimately win a television
contract.

So we discussed the possibility of the leagues
merging, not of Trump coming into the NFL, but of the
leagues merge, wore four or five or six teams would come
into the NFL and Mr. Rozelle stated to me that there was no
way he'd do that because he'd dilute his television
revenues. In other words, if 5 teams came in instead of
just me or maybe me and somebody else, that his telev%sion
revenues would be badly diluted in the sense that you'd
have from 28 teams to 32 or 32 or 34 teams and they'd be

splitting up a certain pot of television income and that

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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the owners of the NFL would never stand for that.
That conversation ended fairly gquickly, because
he didn't really want to discuss it.

Q. Did you make any response concerning his
statements about the USFL bringing a lawsuit?

A. The response that I gave to Mr. Rozelle was that
his -- I told him that it was obvious to me that we would
win a lawsuit. This was what I said, that we would win the
lawsuit and that we should win the lawsuit on the merits of
the case. 2nd he didn't dispute that, Mr. Rozelle. He did
not say anything to dispute it. He did not want the
lawsuit brought, and he knew that, frankly, our lawsuit --
and he stated to me that our lawsuit becomas stronger, much
stronger, but stronger if we moved into the fall season,
where we are directly competing with the NFL.

Q. Following this, is there anything else you can
recall about the discussion at the Pierre Hotel?

A. He just said that he'd get back to me over a
period of time, that he wasn't interested in taking in more
than one or two teams at best and that becauszs of dilution .
factor even if he was interested the owners wouldn't be,

but that he'@d get back to me and call me over a period of

time.
Q. Did he?

Al Yes, sir, ha did.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Was that a telephone call or otherwise?
It was a telephone call.
Do you recall when that telephone call took
1 it would say a couple of weeks after the
took place.
He called you?
¥Yes, S1r.
Tell us as best you can recall,

what transpired

conversation.

The basic purpese of his call was to tell me
is mulling over some ideas and some thoughts. We
decided to go to the fall yet, the United States
o go to the fall yet, but
was mulling over some ideas and some thoughts and

would be back to me.

I told him that I thought it was too late,

because we were going into a very important session. I

think

in my opinion, I felt that we were going to

move to

the fall and then after that

series of events in

he said

it was in Chicago,

Said I really think probably

where we were going to probably.
pe making the

the fall. And I didn't want to make the move to

jeopardize that with a whole

terms of the NFL. So we sort of end=d.,

that he was going to get back to me again and I

we are going to have toO see

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U.S. COURTHOUSE
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Trump - direct 4061
each other at a much later date because this is now too
soon, I believe that in a fairly short period of time
what's going to happen 1s that the United States Football
League is going to move to the fall. Aand I said to him, I
think we are going to get a television contract.

Little did I know the power of the NFL, but I
said I think we are going to get a television contract.

MR. ROTHMAN: Your Honor, at this point not only
do I move to strike, but I'é like the jury admonished and
I'd like to meet with the court at an appropriate time, not
now, at the side bar.

THE COURT: Yes, I have already indicated to the
jury that they should disregard the conclusions based by
this witnesses expressing. That certainly applies, ancd I
will hear from Mr. Rothman at the appropriate time.

MR, ROTHMAN: Thank you.

Q. Mr. Trump, did you have any other conversations
with Mr. Rozelle following that last one that you just
testified about?

A. Relatively unimportant. I'd see Mr. Rozelle
around. I saw Mr. Rozelle at different things. I met him
at the 21 Club. I don't know the exact time. I can't

pPlace the time. But I saw him at 21 and we spoke for 2

little while, but not of the significance that we discussed,

no.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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Qe Would it be fair to say thet following the
Pierre Hotel meeting and that followup telephone call when
he called you, you had no further conversations with him of
a substantive nature relating to those subjects?
A. Not in terms of the kinds of substance that we
were talking about, no.

MR. MYERSON: Your Honor, we have no further
guestions.

THE COURT: Did you want to have the discussion
now, Mr. Rothman, or do you want to get right into the
cross?

MR. ROTHMAN: I can get right into it, your
Honor. I can defer on that. At your Honor's convenience,
we need to move the machine. It will take about three or
four minutes. We might take a recess for just a few
minutes.,

THE COURT: Yes. Ladies and gentlemen, we will
take at a 5 minute recess before the cross-examination
starts.

(The jury left the courtroom)

(Recess )

(In the courtroom in the presence of the jury)

?'CROSg EXAMINATI oM

BY MR. ROTHMAN:
Q- Mr. Trump, in connection with your first

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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interest in the United States Football League, which I
believe you fixed sometime in 1981, could you fix for us as
pbest you can when it was in 1981 that you put up your
initial deposit for the acquisition of a franchise or a
potential acquisition of a franchise?

A. I don't know, sir. I would say sometime after
perhaps a couple of meetings with some of the people trying
to promote the league at that time. But I can't really fix

a specific date.

Q. Would the summer of 1981 refresh your
recollection?

A. I really don't know, sir.

Q. At that time you indicate, I'm talking now about

the period of time when you mads your first deposit, that
you had a friendship with Commissioner Rozelle of the
National Football League, is that correct?

A. Yes, I did.

Q. In connection with that friendship, let's see if
we can describe it.

Had you ever had dinner at his home?

A. Yes, I was invited to his house. We had a party
at his house.

Q. Have you ever had a dinner at his home with him
On the one on ons occasion as distinguished from a2 party?

A One on one no, but at some of these parties.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
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i B Had he ever been to your house?

B A. No, I don't think so.

3 Da in the period of time two Yyears preceding this

4 period, the niddle part of 1981, how many timas had you had
|5 junch with Commissioner Rozelle?

6 A. I would say that I probably the lunch with Mr.

7 Rozelle where we'd maybe éit together at 2 number of

8 charitable -- at a couple of charitable things, but 1 don't

9 think we had lunch, no.

10 Q. How many times had you had breakfast with him as

11 a social friend?
| 12 A. 1 don't think we had breakfast.

_13 Qs Sir?

14 A. I don't believe we had breakfast. .
ﬁ;5 Q. How many times had you and your wife and he and
:?%6 his wife gone together in any kind of a social function,
ﬂ}? movie or anything else?

3

Eﬁ%? A, Wall, I was invited which Mr. Rozelle and his

%Eis 5 . ; ) . .

53 wife to go to the tennis matches with them at Madison

) Square Garden. 1 sat with Carrie Rozelle. Because I
remember Pete Rozelle couldn't be there and I was asked tO
Ssit with Carrie Rozelle, and then I brought her over to the
Grand Hyatt in my car, which I owned, becauss2 she was
having a function at the Grand Hyatt Hotel and I brought
her over in the car at that time.
SOUTHERN DISTRICT REPORTERS. U5 COURTHOUSE
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Q. Is that one occasion now the extent of your
social acquaintanceship with Mrs. Rozelle?

A. No, I have known Mrs. Rozelle for a long time.

I went to a number of her functions, and charitable
functions besides, and necessity used my hotel, both Pete
and Carrie Rozelle used the Grant Hyatt Hotel, and in fact
Pete Rozelle used it for owners' meetings of the NFL.

Q. Is that the basis upon which you conclude there
is a friendship?

A. I think he used it based on the fact that we had
a friendship, yes. They had, I believe, four or five
owner's meetings prior to my involvement, but they had four
or five owners meetings at the Grant Hyatt Hotel, and I
don't believe he did that just because he particularly
loved the hotel.

Q. Mr. Trump, just so I get the substance now of
your testimony. The basis of the friendship is the fact
that you took Mrs. Rozelle to a tennis match and that Mr.
Rozelle had had some meetings of the National Football
League at your hotel, is that the basis of it?

MR. MYERSON: I object.

A, No.

THE COURT: You may continue. You may answer

the question.

A.

No, it is not the basis of it. The basis is I
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had a very good relationship with Mr. Rozelle and with Mrs.
Rozelle, that I -- that is, until I went into the United
States Football League, obviously, when it became perhaps
just the opposite.

Q. I want to be sure now that we have this clearly
in mind with respect to your conversations. All of your
conversations with Mr. Rozelle that deal with the subject
of the United States Football League or the National
Football League are discussions that were attended to only
by you and Mr. Rozelle. No third party present at any of
them. 1Is that a fair statement?

A. There was not a third party at any of them,
whether they were on the telephone or not., I had on one
occasion to be in my office while I was talking to Mr. -
Rozelle on the telephone, but other than that there was
nobody present at this -- during this conversation. There
were people in the room, by the Qay, but they were not
listening to this conversation.

Q. What I am getting at is so far as your end of
the conversation is concerned, there were no other peréons
Present who were parties to the conversation or any of the
conversations, whether they were personal conversations,

face to face, or telephonic conversations, is that a fair

Statement?
A, Yes, it is.
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O And you have made or have you made any kind of
memoranda, notes, reflecting any of the conversations,
whether they be the face-to-face conversations or the
telephonic conversations?
A. I would have considered notes to be a very
unnatural thing to do so and would not have made notes, no.

People don't go around making notes of conversations in my

opinion.
Q. You made none?
A, I did not make notes, no.
Q. Did you make any report to any of the other

owners of the United States Football League with respect to

any of your conversations with Comm. Rozelle at any of the

meetings of the United States Football League? ’
A. Are you talking about my pre-going in or my

after-going into the league, because we have two sets of

circumstances.
Q. Let's first take it pre-going in.
A. Yes, sir, I spcke with a man who was -- at the

time he was pPretty much involved with the league, Mr.

Bassett. I talked in very dgeneral terms.

Again, I wasn't looking to hurt the League. I
wasn't looking to put water on their great ideas and of
what they wanted to do,

Q. Mr. Trump, when you had your —-- if I interrupted
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you, I am SOLIY.

MR. MYERSON: Your Honor, I am ask that the
witness be able to finish his answers to the questions
asked.

THE COURT: Had you finished your answer?

THE WITNESS: No, sir.

THE COURT: You may do so.

THE WITNESS: I was not looking teo in any way
dampen the enthusiasm of the people that wanted to go into
+he United States Football League, and I didn't feel 1t was
for me to stand up and convince them not to spend their
money because of what Pete Rozelle told me because maybe
they were going to be right. I chose not to do it at that
time, but maybe they were going to be right, but I did
speak to did speak to Mr. Bassett.

Q. At any rate, after Comm. Rozelle had the
conversation that you say he had with you, which led to
your decision not to go into the United States Football
League in 1981, did you convey that conversation to the
Commissioner of the United States Football League saying,
look, this is what Mr. Rozelle is saying, I want you to be
aware of that?

A, Mr. Bassett -- it was conveyed to Mr. Bassett,
who didn't really want to hear too much about it because
frankly, their enthusiasm was so high that they didn't
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really want to hear it, and I didn't think it was my place
to go around conveying negative thoughts to people that
wanted to go and do a positive thing. But I spoke to Mr.
Bassett about it. I remember that I spcke to people, some
people outside of the League.

I was telling my brother about it as an example
when we were making a decision as to whether or not to go
forward in this venture.

Q. Mr. Bassett today is --

MR. MYERSON: Excuse me, your Honor.

Were you finished?

THE COURT: He asked -- the question as I

" understand it was limited to owners of the USFL teams.

They were talking about prior to 1983 when Mr. Trump

So that have you got anything further to say

‘about conversations with any owners of USFL teams prior to

THE WITNESS: I don't remember at this time who
Q. Unfortunately, Mr. Bassett is now deceased., I

S
 SPeak to any owner of the United States Football League
u : i
_ ut your conversations with Comm. Rozelle in 1981, who 1s
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1 today alive?

2 A, I can't specifically remember except to say,

3 again, that I was friends with at that time Comm. Rozelle.

4 I wasn't and am not now looking to hurt Comm. Rozelle per

'i 5 se.
i 6 The fact is that I wasn't about to tell people
& 7 that I hardly knew, who were in the United States Football
@;,8 League, about private conversations I had with somebody

else at that point. It didn't make sense from a number of
standpoints, but I also didn't want to dampen their
enthusiasm. They wanted to go forward and there was no
reason -- and I might have been wrong and Comm. Rozelle
might have been wrong, and I didn't feel there was any
reason to dampen their enthusiasm in any event. I don't

remember anyone else, but there couléd have been.

Q. You have indicated that one of your meetings
with Comm. Rozelle at or about the time you were first

considering the USFL in 1981 was at the Regency Hotel?

A. Yes, sir.

Q. Can you fix that date in any fashion?

A. No, sir. It was just prior to the time that I
cided

not to go forward.

Q- Can you fix the function at the Regency Hotel
SE€ You said you saw him?
I do not remember the specific function.
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Q. You do remember it was the Regency?

A. I think it was the Regency Hotel, yes.

Q. I take it at that meeting nobody else was
present?

A. That is correct.

Q. It was at that meeting at the Regency Hotel

where Comm. Rozelle stopped you or spoke to you and told
you what you have testified to about the potential of the

USFL, 1is that correct?

A. That was one of the times, yes.
Q. Now, sir, you recall your testimony that at
about -- at or about this period of time you were also

interested in a National Football League franchise, the
Baltimore Colts, correct?

A, Yes.,

Q. Do you recall that you had an intermediary call
Comm, Rozelle to ask him whether thére was any possibility

of your acquiring the Baltimore Colts team?

A. To ask him a little bit more about what he
thought.

Q. What was the name ¢of that intermediary that you
had call?

A. One of my attorneys, Mr. Lindenbaum.

Q. You indicated you had a close friendship with

Comm , Rozelle.

SOUTHERN DISTRICT REPORTERS, U.S. COURTHOUSE
FOLEY SQUARE, NEW YORK, N.Y. — 751-1020




Trump - cross 4072

How is it you didn't call him?

A. This was really an additional spokesman or an
additional feeling. Placing the time is very difficult
because you are talking about five years ago or so, but

this was in the same basic vicinity. I might have spoken

to Mr. Rozelle about it before this call. Mr. Lindenbaum
also knew Mr. Rozelle. He was a friend of Mr. Rozelle, too,
and I wanted to get maybe a double feeling.

Q. Mr. Trump, to have a close friend, Comm. Rozelle,
or friend, as you characterize him, you are interested in
buying a team in the National Football League or
considering buying a team, why didn't you just pick up the
phone and say Commissioner, I would like to talk to you
about it. Why send it to an intermediary?

a. I already had spoken, and again, it is very
tough to fix the frame of time. I believe I had already
spoken to Comm. Rozelle about it. This was a second

opinion of somebody who also knew Mr. Rozelle. Mr. Rozelle

had an answer which was not that different from the answer

he gave to me.
Q. Mr. Trump, in the discussions with Mr. Irsay
xj?;i that you testified to on direct examination, there was also
hﬂ:a geéntleman present in discussions who represented the
Baltimore Colts named Mike Chernoff, is that correct?

A. I think so,.
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O He was Mr. Irsay's lawyer and assistant?
K. I believe so, yes.
Q. Isn't it true that in the discussions with Mr.

Chernoff and Mr. Irsay, you told them that if you could not
Ibuy the Colts, you would buy an United States Football
League team and force your way into the National Fcotball
League. Did you not say that to them?

A. I. 438 noty

Q. Then did you say to Mr. Chernoff in a private

conversation that if he could get his boss, Mr. Irsay, to

make the sale, you, Mr. Trump, would see to it that it was
worthwhile for Mr. Chernoff to do that?
A. No, sir, I didn't say that. It wouldn't be my

: place to say that.

Q. You deny both those statements?
A. Yes, sir, I do.
Q. In going to the decision to buy the USFL team in

onversation that you say you had with Mr. Rozelle back
here in 1981, is that correct?

A, I don't understand the question, sir.

Q. Well, I think you said that in 1981 when you
